

- English The workshop has been adapted for blindness.

(It's still in progress like the whole workshop)

Info in the reserved area.

There are educational materials that have been perfectly thought out,

so, people with low vision or blind can enjoy the workshop.

### **Just I need to be informed ..**

+ It is perfectly suited for sighted people as common activities.

More than create a workshop limited for some, conversely, it is very interesting to make specific options and, there is something very special planned :)

STEAM fields.

**STEAM Education** is an approach to learning that uses Science, Technology, Engineering, the Arts and Mathematics as access points for guiding inquiry, dialogue, and critical thinking.

Using STEAM education results by take thoughtful risks, engage in experiential learning, persist in problem-solving, embrace, and work through the creative process.

With one exception: The main part of this workshop is explained and described with highlighting, since it is a flaw, in my opinion, not to start with this explanation.

- Fr. L'atelier a été adapté pour la cécité.

(C'est en progression, comme l'atelier)

Infos dans l'espace réservé.

Il existe des supports pédagogiques parfaitement pensés, ainsi, les personnes malvoyantes ou aveugles peuvent profiter de l'atelier.

J'ai juste besoin d'être informée..

Plus que de créer un atelier limité pour certains, à l'inverse, il est très intéressant de faire des options spécifiques.

La STEAM Education est une approche de l'apprentissage qui utilise les sciences, la technologie, l'ingénierie, les arts et les mathématiques comme points d'accès pour guider la recherche, le dialogue et la pensée critique.

L'utilisation de l'enseignement STEAM permet de prendre des risques réfléchis, de s'engager dans un apprentissage par l'expérience, de persister dans la résolution de problèmes, d'embrasser et de suivre le processus créatif.

À une exception près : La partie principale de cet atelier est expliquée et décrite avec surbrillance, car c'est un défaut, à mon avis, de ne pas commencer par cette explication.

veronicaindream.space All rights reserved.

Sept 30 2021